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Orban: Prognozele arata ca putem sa avem o crestere economica negativa între

minus 1 si minus 3%

Premierul Ludovic Orban a declarat, miercuri, ca prognozele  indica un efect negativ în economie care este

posibil sa duca la o  crestere economica negativa între minus 1 si minus 3%.

"Am vazut 30 miliarde de euro, 15% din PIB - sunt povesti. Înca nu am  finalizat evaluarea. O evaluare foarte

serioasa o vom putea face în  jurul datei de 15 aprilie, pentru ca trebuie sa vedem efectele si pe  luna aprilie, pentru

ca pe martie nu ne ofera cuantificate toate  consecintele, înca se mai produc miscari în economie care nu sunt 

întotdeauna pozitive, ci dimpotriva se produc miscari negative, continua  sa-si reduca activitatea firme, apar

disponibilizati. Pot sa îi asigur  pe români ca orice resursa disponibila o vom folosi inteligent pentru  punerea

României în stare de functionare", a spus Orban, la B1 Tv,  întrebat de ce suma are nevoie România sa treaca de

actuala situatie.

El a sustinut ca, din punct de vedere financiar, a preluat guvernarea cu un deficit de 4,6 si foarte multe

dezechilibre.

"Situatia spre deosebire de alte tari este mai grea, dar asta nu ne  împiedica sa cautam instrumente pentru a gasi

solutii. Deocamdata este  evident ca sunt afectate foarte multe companii, în economie sufera  foarte multe

companii, încercam sa sustinem companiile care îsi continua  activitatea, cautam instrumente care sa genereze

efecte benefice. La  ora actuala cam 30% din economie este afectata. Deja prognozele noastre  indica un efect

negativ în economie care este posibil sa duca nu la o  reducere a cresterii economice, ci chiar o crestere economica

negativa  care, pe baza prognozei facute de specialistii nostri, poate sa fie  între minus 1 si minus 3%. Veniturile

bugetare vor fi afectate, înca nu  putem previziona cu exactitate cu cât se vor reduce veniturile, dar cu  siguranta

vor fi afectate sever, sunt cheltuieli care au crescut si care  sunt absolut necesare pentru a mentine o viata decenta

pentru angajati  si pentru a oferi companiilor si cetatenilor români o solutie pentru a  putea sa rezolve problemele

pe care le au. Este important si ce face  Europa, economia României depinde de economia Europei", a adaugat 

premierul.
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